
Borlänge Bridge klubb, styrelsemöte 2 juni 2022 kl 16:45-18:00 

Närvarande: Per-Åke, Liza, Tony, Eva-Lena, Monika 

 

Föregående möte/protokoll: 

- Inget 

Ekonomi: 

- Det finns cirka 23700 kr på kontot, och vi bedömer att det kommer att räcka till att betala 

hyran. 

- Det finns pengar på ruterkontot och det finns cirka 600 kronor i kassan. 

- Läget ser OK ut 

Kursverksamhet: 

- Vi kommer att starta en kurs i höst, trolig start den 15 september.  Torsdagar. 

- Infoträffen som hölls den 16 Maj lockade 10 stycken. Dom flesta ville gå kursen i höst. 

- Vi ska fixa ett blad med tid och datum för kursstart, som kan sättas upp på lämpliga ställen. 

 Lokaler: 

- ”Pensionärerna” kommer att köpa in och sätta upp rullgardiner till vårt kök och till vårt 

kontor. 

- Det blir ingen ny diskmaskin i närtid. Vi har inte råd. Den vi har fungerar.   

Tävlingsverksamhet: 

- Vårsilver, där vi bjuder på ett sillbord, kommer att hållas den 6 juni kl 17:00. Liza handlar. 

- ”Nygammalt”-tävling kommer att hållas den 7 juni. Lista finns uppe. 

- Ordinarie spelschema tom vecka 23, därefter sommarbridge. Sommarbridge kommer att 

vara på måndagar och torsdagar. 

- Höstschemat startar igen den 29 Augusti. Vi kör samma schema som under våren, 

åtminstone fram till årsmötet. 

- Vi kommer att köra lagtävlingar på onsdagar. Vi börjar med ”korta” matcher. 

Personal: 

- Per-Åke har haft kontakt med arbetsförmedlingen och vi har ett treårskontrakt till Mia. 

Möten: 

- Vi tar årsmötet den 15 oktober, en lördag. 

- Styrelsemötet inför årsmötet tar vi den 3 oktober 

- Första styrelsemötet efter sommaren tar vi den 29 augusti. 

Övrigt: 

- Hur fungerar brickläggningsmaskinen?  

- Fixa en instruktion till kaffebryggaren, och plasta in! 

- Vi ber alla om en skärpning: man skjuter in stolen efter sig, man ”städar” bridgebordet efter 

sig, alla kan plocka kvarglömda koppar in till köket, man kan torka av ytor om det är spillt, 

man diska en termos. 


